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Zápis č. 9/2017-2018 ze zasedání kolegia děkana dne 3. 1. 2018 
                                                                                                 MU-IS/3844/2018/635682/PrF 

Přítomni: 
děkanka: doc. Selucká, tajemnice: Ing. Přikrylová, proděkani:  doc. Svatoň, doc. Škop, 
doc. Radvan, prod. Jurníková, prod. Kotásek, předseda AS PrF doc. Šilhán. 
 
Omluveni: prod. Kalvodová 
 
3. 1 .2018 
Program: 

1. Spolupráce s EPH  
2. Různé 

 
 
Ad 1. 
Spolupráce s EPH 
Děkanka přivítala přítomné na jednání kolegia, které se mimořádně sešlo k projednání 
konceptu spolupráce s EPH, který bude předložen AS PrF MU. Uvedla, že členové 
kolegia obdrželi podklady od proděkana Svatoně „Koncept vztahů/spolupráce s EPH“ 
viz příloha č. 1 (nezveřejněno). Dostali k dispozici také kopie vzorových smluv o 
kontrahovaném výzkumu. Děkanka vyzvala členy  kolegia k diskuzi v této věci. 
Jednotliví členové kolegia postupně prezentovali svoje názory a postoje. Ze společné 
diskuse vyšly podněty k úpravě předloženého materiálu. Společně se shodli, že 
materiál bude prezentován jako „Memorandum ke spolupráci s EPH“. 
Zapracováním připomínek a přípravou návrhu Memoranda byl děkankou pověřen 
proděkan Svatoň a paní tajemnice. Po zapracování připomínek bude Memorandum 
zasláno ještě mailem celému kolegiu pro případné uplatnění dalších připomínek a 
následně bude předáno předsedovi AS PrF, a to jako podklad pro nejbližší jednání 
senátu, které se uskuteční 8. 1. 2018. 
 
Ad 2. 
Různé 
Děkanka 
-Požádala členy kolegia, aby se vyjádřili k plánu KD pro jarní semestr 2018, který 
zaslala všem členům. Vedoucí sekretariátu schválený plán zveřejní. 
 
Proděkan Radvan, tajemnice fakulty 
-Upozornili na konání některých aktivit soukromých subjektů na fakultě směřující ke 
studentům PrF bez informovanosti vedení a případného smluvního zajištění. Děkanka 
sdělila, že o konání akce ví, akce je standardně pořádána CDV, akci schválila a 
podpořila jako prospěšnou pro studenty. Proděkan Radvan připraví seznam 
spolupracujících AK na příštím jednání kolegia, kde se k této problematice a otázce 
kolegium vrátí. 
 
  
 
 
Schválila: doc. Selucká 
Zapsala: Ing. Hrušková 
 


